

國寶"。中國人民銀行自1982年起以大熊貓為主題發行中國 熊貓金幣。熊貓金幣每年變換幣面圖案令其更具藝術價值和 欣賞價值,深受世界各地"貓迷"們的喜愛和追捧。

2022年是熊貓金幣發行40周年。2022版熊貓幣展現了 兩隻可愛的熊貓寶寶玩雪的場景,傳達出一種純真、童趣、活潑、 樸實、自然、和諧的情感。中國熊貓金幣發行40周年標識在 幣面上的首次鐫刻,也營造了為熊貓金幣慶生的喜慶氛圍。

The giant panda is a rare wild animal unique to China and is known as "China's National Treasure". The People's Bank of China has issued the Chinese Panda Gold Coins since 1982, with a special feature of changing design every year which adds artistic and collection value. The coins are deeply loved and sought after by many fans all over the world.

Year 2022 marks the 40th anniversary of the gold coins' issuance. The 2022 Chinese panda coins depict two lovable small pandas playing in the snow, showing a scene of lively, simple, natural and childlike harmony. A special mark in celebration of the 40th anniversary is also engraved on the coins for the first time.

### 用故道朋 Specification

Setting of Specifications.				
含純金(克) Pure Gold Content (Gram)	面值(人民幣) Face Value (Renminbi)	直徑(毫米) Diameter (mm)	成色 Fineness	最大發行量(枚) Max Mintage (pc)
30	500	32	.999	1,000,000
15	200	27	.999	250,000
8	100	22	.999	250,000
3	50	18	.999	500,000
1	10	10	.999	500,000



# 請向中國銀行(香港)職員查詢指定貴金屬買賣分行,或瀏覽中國銀行(香港)朝頁獲取最新資訊 (www.bochk.com -> 分行網絡 -> 服務頻別: 諸選擇 "貴金屬買賣")。

Please feel free to contact staff of Bank of China (Hong Kong) for enquiries of the designated precious metal trading branches, or visit our website for latest information (www.bochk.com -> Branch Locator -> Service Types: Please select "Precious Metal Trading").

Please visit www.bochk.com and view Investment > Rates/Price Information > Precious Metal Trading Prices

### 查詢熱線 Enquiry Hotline: (852) 3988 2388

Please press 6 > 0 after selecting languag

### 發行商:中國人民銀行 Issued by: The People's Bank of China

總經銷:中國金幣集團有限公司 Solely Distributed by: China Gold Coin Group Co., Ltd.

香港地區經銷 Distributed in Hong Kong by:



Bank of China Tower, 1 Garden Road, Hong Kong 電話 Tel: (852) 2826 6888

劉址 Website: www.bochk.com

所有企物由發行海/埃海外總距離提供,中國銀行(希德)有限公司對此應品質素不負任何責任。 All Gold Coins are provided by the Issuer/ins Sole Overseas Distributor. Bank of China (Hong Kong not in any way responsible for the quality of such product.

## 海外總經銷 Sole Overseas Distributor:



中国长城硬币投资有限公司 China Great Wall Coins Investments Ltd.

# 香港皇后大道中183號中遠大廈41樓4101室

Unit 4101, 41/F., Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, H.K. 電話 Tel: (852) 2543 3199 傅真 Fax: (852) 2854 0039

網址 Website: www.chinacoin.com.hk

### 如欲選購,請親臨以下任何一家中國銀行(香港)分行:

中銀大廈分行、中環永安集團大廈分行、石塘咀分行、軒尼詩進409號分行、香港仔分行、柴灣分行、太古城分行、筲箕灣寶文大廈分行、北角英皇中心分行、北角分行、黄大仙分行、西貢分行、東港城分行、藍田分行、開源道分行、 **觀塘牛頭角道分行、太子分行、旺角分行、尖沙咀分行、油麻地分行、佐敦道分行、深水埗分行、馬頭闌道分行、九龍廣場分行、土瓜灣分行、美孚二期分行、屯門新墟分行、萎涌廣場分行、荃灣青山道分行、元朗恒發樓分行、沙田** 第一城分行、上水分行、大埔分行、大國分行、聯和墟分行、馬鞍山廣場分行、沙田分行、大埔廣場分行

# For purchase, please visit one of the following Bank of China(Hong Kong) branches:

Bank of China Tower Branch, Central District (Wing On House) Branch, Shek Tong Tsui Branch, 409 Hennessy Road Branch, Aberdeen Branch, Chai Wan Branch, Taikoo Shing Branch, Shau Kei Wan (Po Man Building) Branch, North Point (King's Centre) Branch, Tong Tsui Branch, Tong Tsui Branch, Tong Tsui Branch, Aberdeen Branch, Chai Wan Branch, Taikoo Shing Branch, Shau Kei Wan (Po Man Building) Branch, North Point (King's Centre) Branch, Tong Tsui Br North Point Branch, Wong Tai Sin Branch, Sai Kung Branch, East Point City Branch, Lam Tin Branch, Hoi Yuen Road Branch, Ngau Tau Kok Road (Kwun Tong) Branch, Prince Edward Branch, Mong Kok Branch, Tsim Sha Tsui Branch, Yau Ma Tei Branch, Jordan Road Branch, Sham Shui Po Branch, Ma Tau Wai Road Branch, Kowloon Plaza Branch, To Kwa Wan Branch, Stage 2 Mei Foo Sun Chuen Branch, Tuen Mun San Hui Branch, Kwai Chung Plaza Branch, Castle Peak Road (Tsuen Wan) Branch, Yuen Long (Hang Far Mansion) Branch, City One Sha Tin Branch, Sheung Shui Branch, Tai Po Branch, Tai Wai Branch, Luen Wo Market Branch, Ma On Shan Plaza Branch, Sha Tin Branch, Tai Po Plaza Branch

上述分行或作調整, 恕不另行通告 Subject to change without prior notice.

中銀香港並非中國熊貓金幣及其任何部分的製作、鑄造或發行機構,亦非中國熊貓金幣的供應商或総銷商,中銀香港不會對中國熊貓金幣的質素、價格及/或特徵作出保證或對使用後果負責。所有中國熊貓金幣均不可退回、更換或折換

平成音を光が下級機能を放力を持つ。 現金。中國熊貓金幣如有遺失、損壊或塗污、中銀香港概不更換或補發、亦不承擔任何責任。中國熊貓金幣是中華人民共和國的法定貨幣、共面值、流通及使用均受到有關法律及發行條款限制。 BOCHK is not the manufacturer, minter or issuer of the China Panda Gold Coins or any part thereof, nor is the supplier or distributor thereof. BOCHK gives no guarantee to the quality, price and/or any characters of the China Panda Gold Coins, and does not accept any liability arising in conjunction with the use of the China Panda Gold Coins. The China Panda Gold Coins cannot be returned, exchanged or redeemed for cash. BOCHK will not be responsible for the loss, damage or defacement of the China Panda Gold Coins and no replacement or re-issuance will be granted. The China Panda Gold Coins are legal currency of the People's Republic of China. The face value, circulation and usage are subject to relevant laws and terms of issuance.